To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL AHLIA ENTERPRISES Date: 28-07-2021 02:56:56 PM Subject: Other Material Information AL AHLIA ENTERPRISES announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأهلية للمشاريع التاريخ: 28-07-2021 02:56:56 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الأهلية للمشاريع عن وقوع الحدث الجوهري
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 27-07-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 27-07-2021
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
Subject: The legal case filed by the National Projects Company (Abella) against Mr. Fayez Ibrahim Al-Faouri. 1. We would like to inform you that a court decision was issued on 7/18/2021 against the defendant and pursuant to the provisions of Articles (53/A, 62, 64) of the Companies Law and Articles 309, 256 of the Civil Code obligating the defendant to pay an amount of (3,500,000 dinars) Three million five hundred thousand dinars). 2. Pursuant to the provisions of Articles 163 and 166 of the Civil Procedure Code and Article 46 of the Bar Association Law, the defendant shall include fees and expenses and an amount of (1,000) dinars for attorney fees and legal interest from the date of the claim until full payment.	الموضوع: الدعوى الحقوقية المقامة من قبل الشركة الاهلية للمشاريع(ابيلا) بحق السيد فايز ابراهيم الفاعوري. 1. نود إعلامكم بأن قرارا صدر عن المحكمة بتاريخ 18/7/2021 بحق المشتكى عليه وعملا بأحكام المواد(53/أ، 62 م64) من قانون الشركات والمادة 309، 625) من القانون المدني يلزم المدعى عليه بأداء مبلغ (3500000 دينار) (ثلاثة ملايين وخمسمائة ألف دينار).) 2. عملا بأحكام المواد 163و 166 من قانون أصول المحاكمات المدنية والمادة 46 من قانون نقابة المحامين تضمين المدعى عليه الرسوم والمصاريف ومبلغ (1000) دينار أتعاب محاماة والفائدة القانونية من تاريخ المطالبة وحتى السداد التام.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayman Ahed Shadid	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayman Ahed Shadid